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2023.gada 28.decembrī Nr. 22  

 

Sēde sasaukta plkst. 09.00 

Sēdi atklāj plkst. 09.00 

Domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un  pārraidīta publiskā interneta vidē. 

 

Sēdes vadītāja Eva Kārkliņa – domes priekšsēdētāja 

Protokolētāja Aija Šprunka – Dokumentu pārvaldības nodaļas vecākā lietvede 

 

Sēdē piedalās 19 deputāti: 

Andis Āboliņš (pēc pārtraukuma plkst. 13.00, pievienojas plkst. 13.16) 

Eva Kārkliņa  

Antra Grūbe 

Ilva Norenberga  

Sandra Pētersone (pēc pārtraukuma plkst. 13.00, pievienojas plkst. 13.02; iziet plkst. 14.05, 

pievienojas plkst. 14.25) 

Gundars Sebris 

Ainis Stūrmanis (aiziet plkst. 11.38) 

Lauris Pīlēģis  

Aldis Pinkens 

Māris Rozenbergs (iziet plkst. 14.05, pievienojas plkst. 14.10) 

Andis Astrātovs  

Dainis Karols (iziet plkst. 13.59, pievienojas plkst. 14.07) 

                            Ieva Brūna-Labāne (aiziet plkst. 14.13) 

                            Kalvis Kalniņš (pēc pārtraukuma plkst.13.00, pievienojas plkst. 13.01) 

                            Andra Grīvāne-Bārda (iziet plkst. 09.10, pievienojas plkst. 09.26; iziet plkst. 11.49, pievienojas 

plkst. 11.50) 

Gaidis Bērziņš 

Juzefa Kļava   

Almants Kalniņš (pievienojas plkst. 09.08) 

Oļegs Solovjovs (Zoom tiešsaistes platformā; pēc pārtraukuma plkst. 10.47, pievienojas 

plkst.  10.50; pēc pārtraukuma plkst.13.00, pievienojas plkst. 13.01) 

 

Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības Centrālās pārvaldes darbinieki: 

Ivars Haselbaums – pašvaldības izpilddirektors 



Ieva Krēķe – izpilddirektora vietniece administratīvajos un finanšu jautājumos 

Ilva Jansone – Juridiskās nodaļas vadītāja 

Agnese Veckāgane – Finanšu un grāmatvedības nodaļas vadītāja 

Ainārs Korulis – Juridiskās nodaļas vadītāja vietnieks tiesvedību un normatīvo aktu izstrādes 

jautājumos 

Diāna Tabulēvica – Juridiskās nodaļas vadītāja vietniece mantas iznomāšanas un atsavināšanas 

jautājumos 

Evita Kalniņa – Juridiskās nodaļas vecākā juriste 

Ilze Pirvite – Finanšu un grāmatvedības nodaļas ekonomikas daļas vadītāja 

Ineta Karole – Finanšu un grāmatvedības nodaļas ekonomikas daļas vecākā ekonomiste 

Inga Ralle – Finanšu un grāmatvedības nodaļas ekonomikas daļas vecākā ekonomiste 

Ieva Duņēna – Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas vadītāja 

Lelde Andersone – Kvalitātes vadības un uzraudzības nodaļas kapitālsabiedrību pārvaldības 

konsultante 

Aiva Dimante – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas vadītājas vietniece 

Ina Lībeka – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas projektu vadības daļas vecākā 

projekta vadītāja 

Sanda Ķiršakmene – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas projektu vadības daļas 

projektu vadītāja 

Lauris Laicāns – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas plānošanas daļas vadītājs 

Anda Felša – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas plānošanas daļas teritorijas 

plānotāja 

Jolanta Ivanova – Saimnieciskā nodrošinājuma nodaļas ēkas pārvaldības daļas vadītāja 

Inga Romaško – Īpašuma un vides aizsardzības nodaļas vadītāja  

Jānis Pauliņš – Īpašuma un vides aizsardzības nodaļas vadītājas vietnieks vides pārvaldības 

jautājumos 

Aija Svarinska – Īpašumu un vides aizsardzības nodaļas īpašumu pārvaldības daļas vides 

speciāliste 

Aija Lorence – Dokumentu pārvaldības nodaļas vadītāja 

Jolanta Goba – Dokumentu pārvaldības nodaļas vadītājas vietniece 

Dace Vaļuka – Personāla vadības nodaļas personāla speciāliste  

Marta Rake – Lasmane – Sabiedrisko attiecību nodaļas vecākā sabiedrisko attiecību speciāliste 

Roberts Ķēniņš – Informāciju tehnoloģijas nodaļas informācijas sistēmas attīstības speciālists 

Aija Šprunka – Dokumentu pārvaldības nodaļas vecākā lietvede 

 

Citi: 

Uldis Katlaps – Talsu novada Izglītības pārvaldes vadītājs 

Inta Zaķe – Talsu novada Bāriņtiesas priekšsēdētāja vietnieka p.i. 

Santa Krūmiņa – Rojas pagasta pārvaldes vadītāja 

Kārlis Volanskis – Pansionāts “Lauciene” direktors  

Santa Veide – Rojas vidusskolas direktore 

Marika Grohjacka – Vandzenes pagasta pārvaldes vadītāja 

Jana Matīsa – Talsu pirmsskolas izglītības iestādes “Zvaniņš” vadītāja 

Lauris Tīģers – Talsu pilsētas pārvaldes vadītājs  

Andris Kojro – Dundagas pagasta pārvaldes vadītājs 

Santa Veide – Rojas vidusskolas direktore 

Dace Zeļģe – Talsu novada Sociālā dienesta vadītāja 

Kristīne Voldemāre – Licencēšanas komisijas priekšsēdētāja 

Ginta Petra –  Sabiles Mākslas, kultūras un tūrisma centra direktore 

 



 Tiek informēts, ka saskaņā ar Pašvaldību likuma 38. panta otro daļu domes sēdē tiek 

veikts audiovizuāls ieraksts, un brīdina klātesošos par iegūto datu izmantošanas un apstrādes 

noteikumu ievērošanu. 

 

Eva Kārkliņa iepazīstina ar sēdes darba kārtību.  

 

 DARBA KĀRTĪBA: 

         Lemjošā daļa  
Balsojums par priekšlikumiem darba kārtībā. 

1. Par Talsu novada pašvaldības izpilddirektora vietnieka attīstības plānošanas un 

nekustamā īpašuma jautājumos iecelšanu amatā. 

2. Par Dace Zeļģes atbrīvošanu no Talsu novada Sociālā dienesta vadītāja amata. 

3. Par Gintas Petras atbrīvošanu no Sabiles Mākslas, kultūras un tūrisma centra direktora 

amata. 

4. Par prēmiju izmaksu Talsu novada pašvaldības darbiniekiem. 

5. Par grozījumiem Talsu novada domes 2023. gada 24. februāra saistošajos noteikumos Nr. 

5 “Par Talsu novada pašvaldības 2023. gada budžetu”. 

6. Par Talsu pirmsskolas izglītības iestādes “Zvaniņš” attīstības plānu 2023.-2027.gadam. 

7. Par konkursa „Izcilākie Talsu novada izglītojamie un pedagogi vispārējā, profesionālās 

ievirzes un interešu izglītībā” nolikumu. 

8. Par pirmsskolas izglītības programmu īstenošanu Rojas vidusskolā. 

9. Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 26. augusta nolikumā “Talsu novada 

Licencēšanas komisijas nolikums”. 

10. Par izmaiņām Rojas ostas pārvaldes ostas valdes.  

11. Par izmaiņām Mērsraga ostas pārvaldes ostas valdes sastāvā.  

12. Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada 30. septembra lēmumā Nr. 229 “Par Talsu 

novada Sadarbības grupu bērnu tiesību aizsardzībā”. 

13. Par Ziemeļkurzemes reģionālo atkritumu apsaimniekošanas plānu. 

14. Par iekšējiem noteikumiem “Talsu novada pašvaldības pamatbudžeta līdzekļu, kas iegūti 

no dabas resursu nodokļa maksājumiem, izmantošanas noteikumi”. 

15. Par piedalīšanos projektu konkursā ar projektu “Atbalsta pasākumi cilvēkiem ar 

invaliditāti mājokļu vides pieejamības nodrošināšanai Talsu novadā”. 

16. Par grozījumiem 2023.gada 19.jūlija Talsu novada pašvaldības domes lēmumā Nr.313 

“Par 2023.gada prioritārā investīciju projekta “Skolas energoefektivitātes paaugstināšana 

un pārbūve K. Mīlenbaha ielā 28, Talsos” īstenošanu”. 

17. Par detālplānojuma nekustamajam īpašumam “1.Maija 44”, Talsos, Talsu novadā 1.0 

redakcijas nodošanu publiskajai apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai. 

18. Par teritorijas plānojumu darbības termiņiem. 

19. Par lokālplānojuma Talsu novada (administratīvā teritorija līdz 01.07.2021.) teritorijas 

plānojuma grozīšanai, paredzot atbilstošu funkcionālo zonējumu vēja elektrostaciju 

būvniecībai Valdgales pagastā apstiprināšanu. 

20. Par Talsu novada domes 2022. gada 29. decembra lēmuma Nr. 605 “Par lokālplānojuma 

izstrādes uzsākšanu Talsu novada (administratīvā teritorija līdz 01.07.2021.) teritorijas 

plānojuma grozīšanai, paredzot atbilstošu funkcionālo zonējumu vēja elektrostaciju 

būvniecībai Valdgales un Ārlavas pagastos” atcelšanu. 



21. Par lokālplānojuma Talsu novada (administratīvā teritorija līdz 01.07.2021.) teritorijas 

plānojuma grozīšanai, paredzot atbilstošu funkcionālo zonējumu vēja elektrostaciju 

būvniecībai Vandzenes, Ārlavas un Laidzes pagastos apstiprināšanu. 

22. Par Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 30. novembra saistošo noteikumu Nr. 21 

“Par pašvaldības nodevu par būvatļaujas izdošanu vai būvniecības ieceres akceptu” 

precizēšanu. 

23. Par dalīti savākto bioloģisko atkritumu apsaimniekošanas maksas noteikšanu. 

24. Par līgumu par sabiedrisko ūdenssaimniecības pakalpojumu sniegšanu ar SIA “Rojas 

DzKU”. 

25. Par nomas maksas samazinājuma (de minimis) piešķiršanu Ingrīdas Miķelsones ģimenes 

ārsta praksei. 

26. Par nomas maksas samazinājuma (de minimis) piešķiršanu Rutas Bergas ģimenes ārsta 

praksei. 

27. Par nomas maksas samazinājuma (de minimis) piešķiršanu SIA “Sabiles sidrs”. 

28. Par nekustamā īpašuma Lielā ielā 53 – 3, Mērsragā, Mērsraga pagastā, Talsu novadā, 

trešās izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

29. Par nekustamā īpašuma “Kraujas”, Vandzenes pagastā, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

30. Par nekustamā īpašuma Ozolu ielā 5, Mērsragā, Mērsraga pagastā, Talsu novadā, 5/6 

domājamo daļu atsavināšanu. 

31. Par Talsu novada domes 2023. gada 29.jūnija lēmuma Nr.308 “Par telpu nekustamajā 

īpašumā ar nosaukumu “Patversme” un adresi “Zvirgzdu pansija”, Zvirgzdos, Laidzes 

pagastā, Talsu novadā, nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai “SILTI”” atcelšanu.. 

32. Par pirmpirkuma tiesību uz būvju īpašuma Krišjāņa Valdemāra ielā 14, Valdemārpilī, 

Talsu novadā, 1/2 domājamo daļu un nodošanu atsavināšanai. 

33. Par grozījumu Talsu novada domes 2023. gada 30. marta lēmumā Nr. 181 “Par 

nedzīvojamo telpu nekustamajā īpašumā Kareivju ielā 7, Talsos, Talsu novadā 

iznomāšanu Valsts sociālās apdrošināšanas aģentūrai”. 

34. Par telpas Nr. 3 nekustamajā īpašumā Krišjāņa Valdemāra ielā 17A, Talsos, Talsu 

novadā, nodošanu bezatlīdzības lietošanā Latvijas Investīciju un attīstības aģentūrai. 

 Informatīvā daļa 

35. Domes priekšsēdētājas ziņojums. 

36. Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 

 

 D. Karols jautā, kāpēc sēdes darba kārtībā nav iekļauts jautājums, kas tika skatīts un 

atbalstīts Finanšu komitejā, par pašvaldības apbalvojumu dibināšanu. Kādā stadijā 

lēmumprojekts? 

I. Jansone atbild, ka pie nolikuma vēl tiek strādāts, lai nolikumu papildinātu ar 

apbalvojumu vizuālajiem materiāliem un saskaņotu ar Heraldikas komisiju. Šobrīd Sabiedrisko 

attiecību un mārketinga nodaļa nodarbojas ar saskaņošanu. Lēmumprojektu papildinās ar 

Finanšu komitejā izskanējušiem priekšlikumiem. Iespējams janvārī lēmumprojekts  tiks virzīts 

apstiprināšanai.  

D. Karols jautā, vai lēmumprojekts būs citā redakcijā? 

I. Jansone atbild, ka lēmumprojekts būtiski nemainīsies. Apbalvojumu nolikumā tiks 

iekļauti pielikumi, iekļauti atsevišķie apbalvojumu veidi, kas skar Uzņēmēju gada balvu, un 

divas literārās balvas. 

M. Rake – Lasmane atbild, ka konsultējoties ar Heraldikas komisiju, nepieciešami 

papildinājumi vizuālajiem noformējumiem. 2024. gada janvāra otrajā pusē  notiks Heraldikas 

komisijas sēde un jāsagatavo aktualizētas vizualizācijas. Deputāti tiks  informēti par sēdē lemto.  



A. Astrātova priekšlikums, skatīt jautājumu atkārtoti Finanšu komitejā, ja tiek plānoti 

grozījumi?   

 

1.§ 

Par Talsu novada pašvaldības izpilddirektora vietnieka attīstības plānošanas un 

nekustamā īpašuma jautājumos iecelšanu amatā 

E. Kārkliņa, A. Pinkens, D. Karols, D. Vaļuka, A. Astrātovs, J. Kļava, I. Haselbaums, 

I. Norenberga, V. Bārda, S. Pētersone, A. Kalniņš, A. Grīvāne – Bārda, O. Solovjovs 

 

Ziņo A. Pinkens, sagatavots lēmumprojekts “Par Talsu novada pašvaldības 

izpilddirektora vietnieka attīstības plānošanas un nekustamo īpašumu jautājumos iecelšanu 

amatā”.  2023. gada maijā dome pieņēma lēmumu ar kuru apstiprināja kandidātu atlases 

nolikumu. Komisija divu konkursu rezultātā nolēma virzīt Valdi Bārdu. Pirmais konkurss, kurš 

tika izsludināts 30. maijā, beidzās bez rezultāta. Tika izsludināts atkārtots konkurss un pieteicās 

8 kandidāti. Pēc divām kārtām konkursa komisija izvēlējās trīs kandidātus, kuru rezultāti bija 

līdzīgi un tādēļ tika nolemts ieteikt organizēt trešo konkursa kārtu, kuru veica ārpakalpojumā – 

personāla atlases kompānija. Tika izvērtēti ieteiktie kandidāti. Priekšlikums izpilddirektora 

vietnieka attīstības plānošanas un nekustamo īpašumu jautājumos amatā apstiprināt Valdi 

Bārdu.  

Plkst. 09.08 pievienojas A. Kalniņš 

D. Karols jautā, kāds iemesls, ka deputāti nav saņēmuši informāciju par konkursa 

norises gaitu?    

A. Pinkens atbild, ka kandidāts, kuru komisija pirmajā kārtā atzina par piemērotu 

amatam, brīdī, kad jāizsaka piekrišana ieņemt amatu, atteicās amatu ieņemt. 

D. Karols jautā, vai konkursa nolikums paredzēja, ja kandidāts atsakās, tad tālāk tiek  

virzīts nākamais kandidāts?  

A. Pinkens atbild, ka nolikuma 28. punkts paredz iespēju, ka gadījumā, ja kandidāts 

atsakās, komisija var sniegt ieteikumu izvirzīt nākamo kandidātu vai sludināt atkārtotu 

konkursu. Komisija izvēlējās sludināt atkārtotu konkursu. 

D. Karols jautā, kad tika izsludināts konkurss un  kad komisija pieņēma lēmumu par 

konkursa rezultātiem? 

 

Plkst. 09.10 iziet A. Grīvāne – Bārda 

 

A. Pinkens atbild, ka informāciju noskaidros un sniegs atbildi. 

D. Karols jautā, vai komisija otrajā kārtā pieņēma lēmumu, ka arī otrajā kārtā nav 

uzvarētājs? 

A. Pinkens atbild, ka otrās kārtas noslēgumā trīs kandidāti saņēma līdzīgus rezultātus 

un komisija pieņēma lēmumu, kas nolikumā noteikts – rīkot trešo kārtu, lai iegūtu gala 

vērtējumu. 

D. Karols jautā, kad komisija pieņēma lēmumu organizēt papildus konkursu, 

ārpakalpojuma saņemšanai, definējot uzdevumus un vērtēšanas kārtību rīkojot trešo kārtu?  Kā 

tika izraudzīts ārpakalpojuma sniedzējs? Kādas izmaksas? 

A. Pinkens atbild, ka pakalpojumu sniedzēju izvēlas administrācija, organizē procesu 

un izraugās pakalpojumu sniedzēju. 

D. Vaļuka atbild, ka tika veikta mazā cenu aptauja. Uzvarēja personāla atlases 

kompānija.  Trīs kandidātu vērtēšanu izmaksas 1200 EUR bez PVN. 

D. Karols jautā, vai nolikums paredz ņemt ārpakalpojumu? 

A. Pinkens atbild, ka nolikums nosaka, ja veido papildus kārtu, tas paredz arī iespēju 

vērtēšanu nododot pakalpojumu sniedzējiem. 



A. Astrātovs jautā, vai pēc ārpakalpojuma veikšanas visi trīs kandidāti joprojām bija 

līdzvērtīgi?  

A. Pinkens atbild, pēc trešās kārtas tika izvērtēts, kurš no kandidātiem ir labākais.  

 A. Astrātovs jautā, jūsu [A. Pinkena] subjektīvais viedoklis, ja pēc otrās kārtas un pēc 

trešās kārtas rezultāts nemainījās, vai trešo kārtu vajadzēja rīkot? 

A. Pinkena viedoklis, piesaistot personāla atlases kompāniju, tika gūts papildus 

apstiprinājums par izraudzīto kandidātu. 

J. Kļava jautā, kāpēc konkursa rezultāti netika nosūtīti  deputātiem?   

A. Pinkens skaidro, ja vēlas saņemt informāciju deputāti var lūgt un tiks nosūtīts.  

 

Plkst. 09.26 pievienojas A.  Grīvāne – Bārda 

 

D. Karols jautā, izpilddirektoram [I. Haselbaumam],  par transporta izmantošanu, dota 

atļauja izmantot transportu SIA “Rojas DzKU” valdes priekšsēdētājam nokļūšanai no 

dzīvesvietas uz darbu un otrādi. Gadījumā, ja tiks iesniegts iesniegums pildot izpilddirektora 

vietnieka attīstības plānošanas un nekustamo īpašumu jautājumos pienākums, vai atļauja tiks 

apstiprināta? 

I. Haselbaums atbild, ka lēmums būs atkarīgs pēc transporta lietošanas noteikumu 

izstrādes. Tad arī tiks izskatīts un pieņemts lēmums.  

D. Karols jautā, vai izsniedzot atļauju glabāt automašīnu dzīvesvietā  SIA “Rojas 

DzKU” valdes priekšsēdētājam, tas ietekmē tarifu? 

I. Haselbaums atbild, ka tarifu neietekmē, jo darbs tiek veikts gan no mājām, gan arī 

darba veikšana notiek Rojā un Talsos. 

I. Norenberga lūdz, dot vārdu amata kandidātam, īsam ieskatam par galvenajiem 

darbiem un pirmajām prioritātēm. 

V. Bārda skaidro, ka pirmkārt plāno precizēt un saprast, kādi lēmējvaras uzstādījumi, 

prioritātes un svarīgākās lietas, kas jāaktivizē un jāpilda. Sadarbība ar kolēģiem, lai saprastu 

stiprās un vājās puses. Kopā ar pakļautības nodaļas un iestāžu vadītājiem jāsaprot kādi 

izaicinājumi, kā arī jānotiek izstrādei pašvaldības nākamā gada budžetam. Uzmanība jāpievērš, 

lai ierobežotu resursu ietvaros strādātu pēc iespējas efektīvāk. Svarīga ekonomikas un 

uzņēmējdarbības attīstība.  

A. Astrātovs jautā, kāda pieredze strādājot pašvaldībā? 

V. Bārda atbild, ka iepriekš darbojies, kā deputāts. Septiņus gadus bijis novada domes 

priekšsēdētājs. Darbs bijis saistīts ne tikai pašvaldības ietvaros, bet arī sadarbībā ar 

nevalstiskajām organizācijām, biedrībām un sadarbības partneriem. Pieredze strādājot 

pašvaldībā, gan kā uzņēmējam, nevalstisko organizāciju pārstāvim  sadarbojoties ar pašvaldību. 

A. Astrātovs jautā, vai lēmējvarai ir uzstādījumi izpilddirektora vietniekam attīstības 

plānošanas un nekustamo īpašumu jautājumos, kas pirmkārt jāpilda? 

A. Pinkens atbild, ka sagaida strauju un enerģisku šīs jomas lietu pārņemšanu. 

Iepazīšanās ar faktisko situāciju Talsu novada pašvaldības administrācijā vietnieka 

kompetences jautājumos. Iesaistīšanos budžeta sastādīšanā nodaļām, kas ir vietnieka pārziņā.  

D. Karola viedoklis, ka dotajā brīdī konkursa norises gaita liecina, ka iespējams 

publisko personas finanšu līdzekļu un mantas izšķērdēšanu gadījums, jo domes deputāti, 

pieņemot lēmumu neparedzēja ārpakalpojumu izmantošanu. Un vērtēšanas kārtība neparedz 

ārpakalpojumu saņemšanu, tādēļ balstoties uz konkursa norises gaitu un iespējamo publiskās 

personas finanšu līdzekļu un mantas izšķērdēšanas gadījumu balsojumā Latvijas Zemnieku 

savienība nepiedalīsies.  

S. Pētersone jautā, vai tiks paredzēts pārbaudes laiks darba līgumā? 

A. Pinkens atbild, ka nav tāds nosacījums. 

A. Kalniņa viedoklis, ka pie lēmumprojekta nepieciešams pievienot ārpakalpojuma 

firmas vērtējuma rezultāts. Deputātiem būtiski iepazīties ar visiem vērtējuma rezultātiem.  



G. Bērziņa viedoklis, par kandidātu uzzināja tad, kad  tika izziņota sēdes darba kārtība. 

Ņemot vērā, ka  nekāda informācija, kā deputātam nav, nepiedalīties lēmuma pieņemšanā.  

S. Pētersone informē, ka nevar piedalīties lēmuma pieņemšanā. 

A. Grīvāne – Bārda informē, ka nepiedalīsies balsojumā. 

A. Astrātovs jautā, vai balsojums notiks ar vēlēšanu zīmēm? 

A. Pinkens atbild, ka nebūs balsojums ar vēlēšanu zīmēm, jo pašvaldību likums 

izpilddirektora vietniekiem šādu procedūru neparedz. 

A. Astrātovs informē, ka balsojumā nepiedalīsies. 

J. Kļava informē, ka balsojumā nepiedalīsies. 

D. Karols informē, ka balsojumā nepiedalīsies. 

O. Solovjovs informē, ka balsojumā nepiedalīsies. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: “par”  -  

11 (Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, Antra Grūbe, Kalvis 

Kalniņš, Eva Kārkliņa, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis 

Stūrmanis) 

“pret” -  nav 

"atturas" -  nav 

“nepiedalās” -  

8 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Andra Grīvāne-Bārda 

Almants Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Oļegs Solovjovs) 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 468 “Par Talsu novada pašvaldības izpilddirektora vietnieka attīstības 

plānošanas un nekustamā īpašuma jautājumos iecelšanu amatā”. 

 

2.§ 

Par Dace Zeļģes atbrīvošanu no Talsu novada Sociālā dienesta vadītāja amata 

E. Kārkliņa, D. Karols, G. Bērziņš, S. Pētersone 

 

D. Karols jautā, kāda turpmākā  rīcība par Sociālā dienesta vadītāja iecelšanu? 

E. Kārkliņa atbild, ka tiks rīkots konkurss uz Sociālā dienesta vadītāja amatu. 

G. Bērziņa viedoklis, ka Sociālā dienesta vadītāja ir konstruktīva un pieredzējusi 

darbiniece un vēl veiksmi nākamajos izaicinājumos. 

S. Pētersones viedoklis, ka Sociālā dienesta vadītāja ir profesionāla savās zināšanās un 

prasmēs ar ļoti cilvēcīgu un milzīgu empātiju. Krīzes situācijās, kas saistītas ar iedzīvotājiem 

vadītāja darīja visu iespējamo, lai palīdzētu iedzīvotājiem.  

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: “par”  -  

19 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ: 



Pieņemt lēmumu Nr. 469 “Par Dace Zeļģes atbrīvošanu no Talsu novada Sociālā dienesta 

vadītāja amata”. 

 

3.§ 

Par Gintas Petras atbrīvošanu no Sabiles Mākslas, kultūras un tūrisma centra direktora 

amata 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

S. Pētersones viedoklis, par labi paveikto darbu Sabiles Mākslas, kultūras un 

tūrisma centra direktores amatā. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: “par”  -  

19 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs, Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 470 “Par Gintas Petras atbrīvošanu no Sabiles Mākslas, kultūras un 

tūrisma centra direktora amata”. 

 

4.§ 

Par prēmiju izmaksu Talsu novada pašvaldības darbiniekiem 

E. Kārkliņa, A. Astrātovs, D. Karols, G. Bērziņš, I. Haselbaums, A. Veckāgane, A. Pinkens, 

S. Pētersone 

 

Ziņo A. Astrātovs, ka sagatavots lēmumprojekts “Par prēmiju izmaksu Talsu novada 

pašvaldības darbiniekiem”. Talsu novada dome apstiprinājusi iekšējos noteikumus, kur 

pašvaldības darbiniekiem, ņemot vērā kopējo pašvaldības institūciju atalgojumam piešķirto 

finanšu līdzekļu pārpalikumu ir iespēja izmaksāt ikgadējās prēmijas. Ņemot vērā informāciju, 

Finanšu komitejā, priekšlikums noteikt finanšu līdzekļus Talsu novada pašvaldības 

amatpersonu prēmiju izmaksai 400 000 euro apmērā un uzdot pašvaldības izpilddirektoram līdz 

2024. gada 5. janvārim nodrošināt prēmiju izmaksu pašvaldības amatpersonām no kopējā 

pašvaldības institūciju atalgojumam piešķirtā finanšu līdzekļu pārpalikuma 31. decembrī. 

Finanšu komitejā deputāti tika informēti, ka faktisko līdzekļu atlikumus uz 31. decembri plānots 

6,5 miljonu euro apmērā. Priekšlikums izmaksāt prēmijas pašvaldības darbiniekiem.  

D. Karols jautā, vai spēkā viedoklis – ka izmaksāt prēmijas var tad, ja pašvaldībai nav 

citu saistību. Kas traucē un kādēļ nevar pildīt pašu uzņemtās saistības? Kad prēmijas minimālā 

apjomā tiks izmaksātas? 

E. Kārkliņa atbild, ka informācija, kura tika ziņota Finanšu komitejā ir spēkā. Nekas 

nav mainījies.  

D. Karols jautā, turpmāk darbinieki nesaņems prēmijas par darba novērtējumu? 

E. Kārkliņa atbild, ka darbinieki var cerēt turpmāk saņemt prēmijas. 

D. Karols jautā, vai pašvaldībā ir līdzvērtīga situācija iestādēs, piemēram, pirmsskolas 

izglītības iestāde, kur ir valsts mērķdotācijas, kas paredz atalgojumu un novērtējuma izmaksas 

un ir pašvaldības atalgojuma sadaļa. Vai novadā nav izveidojusies situācija, ka par vienādu 



darbu darbinieks vai audzinātāja, vai kādas iestādes vadītājs ir saņēmis atalgojumu prēmiju 

veidā no valsts dotācijas fonda un no pašvaldības finansētā avota darbinieks prēmiju nav 

saņēmis?  

E. Kārkliņa atbild, ka, jā  tā ir iespējams.  

G. Bērziņš jautā izpilddirektoram [I. Haselbaumam],  kāda informācija tika iesniegta 

izpilddirektoram līdz 1. novembrim, sakarā ar kopējo plānoto pašvaldības institūciju 

atalgojumam piešķirto finanšu līdzekļu pārpalikumu kārtējā gada 31. decembrī. 

I. Haselbaums atbild, ka oktobra beigās tika saņemta mutiska informācija par 

finansiālo stāvokli. 

G. Bērziņš jautā, uz kāda pamata tika publiski pausta informācija novembra vidū, ka 

prēmijas tiks izmaksātas? 

E. Kārkliņa atbild, ka tika dota informācija, ka prēmiju izmaksa ir iespējama minimālā 

apmērā un vēlāk informācija mainījās. 

G. Bērziņš jautā izpilddirektoram[I. Haselbaumam], kad tika sniegta informācija 

domes priekšsēdētājai? 

 I. Haselbaums atbild, ka finansiālā situācija, nebija zināma līdz 20. decembrim. Lai 

būtu pārliecība, ka nodrošināts finansiālais segums darba algām, tika nolemts prēmijas 

neizmaksāt. 

G. Bērziņš jautā, kas mainījies salīdzinot ar iepriekšējiem gadiem, mainījusies 

informācijas aprite vai Valsts kases maksājumu termiņu izpilde?  

I. Haselbaums skaidro situāciju par finansējumiem projektu realizēšanā. 

G. Bērziņš jautā, vai novembra domes sēdē nebija iespējams informēt deputātus par 

finansējuma pieejamību. 

I. Haselbaums atbild, ka par projektiem deputāti tiek informēti katrā domes sēdē. 

Jautājumi tika izskatīti  plānošanas sapulcē, kur tika analizēta un pārrunāta informācija, kā arī 

informācija tika nodota atbilstošajām personām. 

G. Bērziņš jautā, Finanšu un grāmatvedības nodaļai, kad informācija tika nodota 

pašvaldības izpilddirektoram? 

A. Veckāgane atbild, ka izpilddirektors tika informēts oktobra beigās par visiem 

projektiem, kas bija pēc izpildes. Nosūtīta informācija Projektu un attīstības nodaļai, 

izpilddirektoram un Domes priekšsēdētājai vēršot uzmanību, kurus projektus neapgūst un 

nepieciešams pārcelt finansējumu uz nākamo gadu. 

A. Pinkens jautā, lēmuma projekta autoriem, cik no lēmumprojektā minētā gada 

atlikuma ir neaizņemta un precīziem mērķiem paredzēta nauda? 

A. Astrātovs atbild, ka grūti nosaukt skaitli. 

A. Pinkens jautā, pēc kāda aprēķina tika iegūts skaitlis 400 000 euro? 

A. Astrātovs atbild, ka šādu summu, Finanšu  un grāmatvedības nodaļas vadītāja 

nosauca Finanšu komitejā.  

S. Pētersone jautā, izpilddirektoram[I. Haselbaumam], kad tika pabeigta darbinieku 

novērtēšana un kad informācija nodota Finanšu  un grāmatvedības nodaļai? 

I. Haselbaums atbild, ka novērtēšanu pabeidza decembra vidū, bet atsevišķi darbinieki 

vēl nav novērtēti, jo atrodas attaisnotā prombūtnē. 

S. Pētersones viedoklis, ka process ievelkas un darbietilpīgs un apgrūtinoši aprēķināt 

kādas summas nepieciešamas.  

I. Haselbaums skaidro, darbinieku novērtējumu gradāciju. 

D. Karols jautā,  kad ar domes priekšsēdētāju saskaņoja finanšu līdzekļu apmērus? 

I. Haselbaums atbild, ka plānošanas sanāksmēs netika veikti saskaņojumi.  

S. Pētersone jautā, [I. Haselbaumam], kur problēma, kāpēc nav šie naudas līdzekļi?  

I. Haselbaums skaidro, projektu realizāciju  un aicina neuzņemties saistības, kura nav 

iespējams izpildīt.  

D. Karola viedoklis, nākamajā lēmumprojektā “Budžeta grozījumos” atalgojuma 

kontā finanšu līdzekļi ir, kurus iespējams izmaksāt darbiniekiem.  



I. Haselbaums atbild, nav vienošanās par līdzekļiem, lai paredzētu prēmiju 

izmaksāšanu.  

S. Pētersones viedoklis, ka naudas līdzekļi dotajā brīdi ir,  lai izmaksātu darbiniekiem 

prēmijas.  

S. Pētersone jautā, kā tiek kontrolēta budžeta izpilde? Kā tiek vērtēta kopēja budžeta 

situācija? 

I. Haselbaums atbild, ka finanšu līdzekļiem uzmanība sākta pievērst septembra 

mēnesī, kad projektu izpilde apstājās. 

A. Astrātovs jautā, kādam mērķim plānots grozīt budžetu kodā – prēmiju un naudas 

balvu pārējiem darbiniekiem? Plāns izmaksāt prēmijas bija un paredzēti arī finanšu līdzekļi?  

A. Veckāgane atbild, ka plāns izmaksāt prēmijas bija un tam tika paredzēti budžeta 

līdzekļi. Budžeta grozījumi gada beigās paredzēti vienmēr, lai precizētu plānu. 

A. Pinkens jautā lēmumprojekta sagatavotājiem, vai tika apsvērta iespēja pārpalikumu 

izmantot citiem pašvaldībā noderīgiem mērķiem? 

D. Karols skaidro, ka ir būtiski ievērot  pieņemto lēmumu izpildi,  izpildīt tās saistības, 

ko uzņemamies pret pašvaldības darbiniekiem. 

A. Astrātovs atbild, ka nē, jo es uzskata, ka citas vajadzības nav jārisina uz prēmiju 

izmaksu rēķina.  

S. Pētersone atbild, ka sagaida, ka lēmējvara nāks ar priekšlikumiem.  

A. Astrātova viedoklis, ka pašvaldības darbinieki prēmijas nopelnījuši, skatoties 

budžeta ieņēmumu izpildes – ieņēmumi no iestāžu maksas pakalpojumiem, tā ir darbinieku 

iniciatīva, lai plāns tiktu izpildīts. 

D. Karola viedoklis, ka jāspēj pateikt paldies, katram pašvaldības darbiniekam. Cer, 

ka neatkarīgi no balsojuma rezultāta, vienošanās tiks panākta. 

E. Kārkliņas viedoklis, ka lēmums nav vienpersonisks, jo informācija bija kopēja, gan 

no Finanšu nodaļas, no izpilddirektora un citiem iesaistītajām personām. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: “par”  -  
7 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Almants Kalniņš, Dainis 

Karols, Juzefa Kļava, Sandra Pētersone, Oļegs Solovjovs) 

“pret” -  

12 (Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-

Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis) 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Noraidīt darba kārtības jautājumu “Par prēmiju izmaksu Talsu novada pašvaldības 

darbiniekiem”. 

 

Plkst. 10.30 tiek izsludināts sēdes pārtraukums 

Plkst. 10.47 sēde turpinās 

 

5.§ 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2023. gada 24. februāra saistošajos noteikumos 

Nr. 5 “Par Talsu novada pašvaldības 2023. gada budžetu” 

E. Kārkliņa, A. Veckāgane, G. Bērziņš, Astrātovs, D. Karols, J. Kļava, A. Dimante, 

I. Haselbaums, S. Pētersone, I. Karole, I. Ralle, I. Pirvite 

 

Ziņo A. Veckāgane, ka sagatavots lēmumprojekts “Par grozījumiem Talsu novada 

domes 2023. gada 24. februāra saistošajos noteikumos Nr. 5 “Par Talsu novada pašvaldības 



2023. gada budžetu””.  Lēmumprojekts tika skatīts Finanšu komitejā un visi pieprasītie 

materiāli pievietoti un nosūtīti deputātiem.  

G. Bērziņš jautā, sadaļā naudas līdzekļi, kas iegūti pārdodot pašvaldībai piederošās 

cirsmas tiesības? Finanšu līdzekļi pāries uz nākamā gada budžetu?  

A. Veckāgane atbild, ja tiks iesniegti dokumenti, ko pārvaldes plāno paveikt, tad tiks 

iekļauts nākama gada budžetā. 

A. Astrātovs jautā, vai visi finanšu līdzekļi par cirsmām ir ieskaitīti kontā? Kurā kontā 

ieskaitīta nauda? 

 

Plkst. 10.50 Zoom tiešsaistes platformā pieslēdzas O. Solovjovs  

 

A. Veckāgane atbild, jā ir ieskaitīta. Noskaidros, kurā kontā. 

D. Karols jautā, vai ieņēmumi no iedzīvotāju ienākuma nodokli ir prognoze, vai reālā 

situācija?  

A. Veckāgane atbild, ka prognoze. 

J. Kļava jautā, kāda iekšējā kontroles sistēma projektiem? Kurus valsts aizdevumus 

pārceļ uz nākošo gadu?  

A. Veckāgane atbild, par projektiem var paskaidrot sīkāk Attīstības plānošanas un 

projektu vadības nodaļas darbinieki. Uz nākošo gadu pārlikts un līgums parakstīts par projektu 

“Skolas energoefektivitātes paaugstināšana un pārbūve K. Mīlenbaha ielā 28, Talsos” 

īstenošanu”. 

J. Kļava jautā, Kolkas projekts? 

I. Haselbaums atbild, ka ir uzrakstīta vēstule par soda naudu aprēķinu, būvnieks 

apstrīdējis, sagatavota atkārtota vēstule un tiek gaidīts no būvniecības uzņēmuma argumentēts 

pamatojums.  

A. Dimante skaidro, ka nevar vienoties ar būvuzņēmēju par soda naudas apmēru un 

nav parakstīts nodošanas – pieņemšanas aktu par būvdarbiem. 

I. Haselbaums skaidro, ka pieņemšanas – nodošanas akts netiek parakstīts no būvdarbu 

veicēju puses un līdz ar to nav pamata izmaksāt naudu. 

A. Astrātovs jautā, pieņemšanas – nodošanas akts starp būvnieku un pasūtītāju nav 

parakstīts, bet objekts nodots ekspluatācijā? 

I. Haselbaums skaidro, ka objekts nodots ekspluatācijā. Nav parakstīts savstarpējais 

akts par finansējumu. 

J. Kļava jautā, kāda situācija Talsu pamatskolas pārbūves projektā un  projektā par 

Valdemārpils vidusskolas sporta laukumu. 

A. Dimante atbild, ka Talsu pamatskolas pārbūvei dokumenti šodien iesniegti 

būvuzraugam izskatīšanai.  

J. Kļava jautā, kāda iekšējā kontroles sistēma, ka esam šādā situācijā? 

I. Haselbaums skaidro, ka visu laiku notiek kontrole. Skaidro būvprojekta izmaiņas. 

Skaidro, kā tiek veikta projektu uzskaite un kontrole. 

A. Veckāgane skaidro, ka par Valdemārpils vidusskolas sporta laukumu 

apdrošināšanas nauda ienākusi pašvaldības kontā. 

S. Pētersone jautā, iedzīvotāju ienākuma nodoklis šobrīd ir ieskaitīts kontā? Tātad 

šobrīd iedzīvotāju ienākuma nodoklis pilnībā izpildīts. 

A. Veckāgane skaidro, plānoto prognozi par iedzīvotāju ienākuma nodokli. 

S. Pētersone jautā, par energoresursu atbalstu? 

A. Veckāgane skaidro, energoresursu atbalsta sadaļu. 

I. Karole atbild, ka tiks sagatavota rakstiska atbilde. 

A. Astrātovs jautā, kāpēc izveidojās starpība starp ieņēmumu plānu un izdevumu 

plānu? 

S. Pētersone jautā, par vidusskolas pedagogu atlīdzības plānu? 

I. Ralle atbild, ka atlīdzība vidusskolas pedagogu darba algām ir saņemta.  



S. Pētersone jautā vai uz doto brīdi ir sagatavoti atlikumi autoceļu fondā un 

atsavināšanas līdzekļu izlietojumu? Kad plānots sagatavot? 

I. Pirvite atbild, nē nav sagatavots. Tiks gatavots janvāra sākumā. 

S. Pētersone lūdz, pēc sagatavošanas atsūtīt deputātiem visu kontu atlikumus. 

D. Karols jautā, kāpēc ieņēmumi par zemes nomu norādīti ar mīnuss zīmi? 

A. Veckāgane atbild, ka nav samaksātas summas par zemes nodokli, kur tika izsūtīti 

paziņojumi. 

A. Astrātovs jautā, vai ir kādi projekti, kur nav saņemta Eiropas nauda, bet pabeigti un 

priekšfinansēti no pašvaldības budžeta? 

A. Astrātovs jautā, Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļai komentēt, kāpēc 

problēma, ka nauda šogad neienāk šajos projektos? 

A. Dimante atbild, ka projekts “Stacijas ielas pārbūve Stendē”, kur izbūvējot 

ūdenssaimniecības tīklus, jāveic ieguldījumi kapitālsabiedrībā SIA “Talsu ūdens”. Jāveic šo 

tīklu ieguldījumu novērtējums un tīkli jāiegulda SIA “Talsu ūdens” pamatkapitālā un tikai tad 

CFLA pārskaitīs finansējumu. Kontrole notikusi, tagad jāstrādā  ar SIA “Talsu ūdens”. 

A. Astrātovs jautā, par sabiedrības veselības veicināšanu? 

A. Dimante atbild, ka maksājuma pieprasījums jāiesniedz līdz 5. janvārim, jo beigušies 

projekta pēdējie pasākumi. Veikti visi maksājumi un līdz 5. janvārim ir jāiesniedz projekta 

atskaite. Līdzīga situācija ir ar vispārējās izglītības iestāžu mācību vides uzlabošanu. Vakar 

[27.12.2023]vēl tika veikti pēdējie maksājumi, visa nauda apgūta un 14. janvārī jāiesniedz 

pēdējais maksājumu pieprasījums.  

A. Astrātovs jautā, nauda ienāks janvārī? 

A. Dimante atbild, nē, ienāks februārī. 

S. Pētersone lūdz, lai būtu precīza informācija, kuriem projektiem, kādas saistības, kas 

ienāks budžetā un paliks un kas ienāks budžetā un nepaliks nosūtīt deputātiem.  

S. Pētersones viedoklis, ka problēma, ka budžets saplānots ieņēmumu daļā lielāks nekā 

ir nauda. Savukārt izdevumu daļa attiecīgi saplānota pret ieņēmumiem un tāpēc kontos nav 

nauda. Aicinu neatbalstīt lēmumprojektu par budžeta grozījumiem. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: “par”  -  

12 (Andis Āboliņš, Ieva Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-

Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Ilva 

Norenberga, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Gundars Sebris, Ainis Stūrmanis) 

“pret” -  
5 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Almants Kalniņš, Dainis 

Karols, Sandra Pētersone) 

“atturas” -  2 (Juzefa Kļava, Oļegs Solovjovs) 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 471 “Par grozījumiem Talsu novada domes 2023. gada 24. februāra 

saistošajos noteikumos Nr. 5 “Par Talsu novada pašvaldības 2023. gada budžetu””. 

 

Plkst. 11.38 aiziet A. Stūrmanis 

 

6.§ 

Par Talsu pirmsskolas izglītības iestādes “Zvaniņš” attīstības plānu 2023.-2027.gadam 

E. Kārkliņa 

 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 



Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 472 “Par Talsu pirmsskolas izglītības iestādes “Zvaniņš” attīstības plānu 

2023.-2027.gadam”. 

 

7.§ 

Par konkursa „Izcilākie Talsu novada izglītojamie un pedagogi vispārējā, profesionālās 

ievirzes un interešu izglītībā” nolikumu 

E. Kārkliņa, U. Katlaps 

 

Ziņo U. Katlaps, ka lēmumprojekts skatīts komitejās un ņemts vērā Finanšu 

komitejas ieteikums. Apbalvojuma apmēru nosakot procentu apmērā pret minimālo 

mēneša darba algu.  

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 473 “Par konkursa “Izcilākie Talsu novada izglītojamie un pedagogi 

vispārējā, profesionālās ievirzes un interešu izglītībā” nolikumu”. 

 

8.§ 

Par pirmsskolas izglītības programmu īstenošanu Rojas vidusskolā 

E. Kārkliņa 

 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs) 

“pret” -  nav 



“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 474 “Par pirmsskolas izglītības programmu īstenošanu Rojas vidusskolā”. 

 

9.§ 

Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 26. augusta nolikumā “Talsu novada 

Licencēšanas komisijas nolikums” 

E. Kārkliņa 

 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 475 “Par grozījumiem Talsu novada domes 2021. gada 26. augusta 

nolikumā “Talsu novada Licencēšanas komisijas nolikums””. 

 

10.§ 

Par izmaiņām Rojas ostas pārvaldes ostas valdes sastāvā  

E. Kārkliņa 

 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 476 “Par izmaiņām Rojas ostas pārvaldes ostas valdes sastāvā”. 

 

11.§ 

Par izmaiņām Mērsraga ostas pārvaldes ostas valdes sastāvā 

E. Kārkliņa 

 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 



E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 477 “Par izmaiņām Mērsraga ostas pārvaldes ostas valdes sastāvā”. 

 

12.§ 

Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada 30. septembra lēmumā Nr. 229 “Par 

Talsu novada Sadarbības grupu bērnu tiesību aizsardzībā” 

E. Kārkliņa 

 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 478 “Par grozījumu Talsu novada domes 2021. gada 30. septembra 

lēmumā Nr. 229 “Par Talsu novada Sadarbības grupu bērnu tiesību aizsardzībā””. 

 

13.§ 

Par Ziemeļkurzemes reģionālo atkritumu apsaimniekošanas plānu 

E. Kārkliņa, J. Pauliņš, A. Astrātovs, D. Karols, G. Bērziņš, I. Duņēna 

 

Ziņo J. Pauliņš, sagatavots lēmuma projekts “Par Ziemeļvidzemes reģionālo atkritumu 

apsaimniekošanas plānu”. Plāns skatīts Attīstības komitejā un Finanšu komitejā. 

Apsaimniekošanas plāna apstiprināšanai nepieciešams domes lēmums. Apsaimniekošanas 

projekta plāns izstrādāts balstoties uz “Atkritumu apsaimniekošanas likumu”. Ventspils 

valstspilsētas pašvaldība veica iepirkumu  par projekta izstrādi un projekta izstrādi veica 

SIA “GEO CONSULTANTS”. Plāns ietver apsaimniekošanas attīstību 2023.-2027. gadam. 

Publiskā apspriešana pašvaldības ietvaros notika 2023.gada augusta, septembra mēnesī, kurā 

Talsu novada pašvaldība iesniedza savus priekšlikumus, kurus vēlas iekļaut projekta ietvaros 

un būtiskākie no tiem tika ņemti vērā. Novembra beigās tika saņemts sagatavotais 

apsaimniekošanas plāns, kurš tiek virzīts apstiprināšanai. 

A. Astrātovs jautā, Finanšu komitejā lūdza, domes sēdē ziņot kādas saistības var 

rasties pašvaldībai realizējot šo atkritumu apsaimniekošanas plānu, aizņēmuma vai galvojuma 

veidā? 



J. Pauliņš atbild, ka sazinājās ar plāna izstrādātājiem un atbilde, ka ar pašvaldības 

finanšu plānu saistībām kopumā nav plānoti pašvaldības budžeta līdzekļi, lai tos izmantotu 

apsaimniekošanas sistēmas finansēšanai. Vienlaikus šāda iespēja netiek izslēgta un pašvaldība, 

kā nosaka arī apsaimniekošanas likums var ieguldīt līdzekļus atkritumu apsaimniekošanas 

sistēmas izveidē un uzturēšanā, atbilstoši atkritumu apsaimniekošanas plānam un reģionālajiem 

plāniem. Reģionālā centra darbības nodrošināšanai nepieciešamās investīcijas tiek finansētas 

no kapitālsabiedrības pašu resursiem, kredītresursiem, kā arī piesaistot fondu finansējumu. 

Atsevišķos gadījumos, kad kapitālsabiedrības finansējuma piesaistes iespējas ir ierobežotas 

nepieciešamo infrastruktūras izveides pasākumu finansēšanai var ieguldīt arī kapitāldaļu 

īpašnieki, šajā gadījumā pašvaldības līdzekļi, bet kopumā investīcijas veicamas no 

kapitālsabiedrības līdzekļiem.  

D. Karols jautā, kādi būtiskākie priekšlikumi, kurus rosināja Talsu novada pašvaldība? 

Vai pēc laika tiks pārskatīta plāna realizācija dzīvē un  plāna izvērtēšana? 

 

Plkst. 11.49 iziet A. Grīvāne – Bārda 

Plkst. 11.50 iziet A. Grīvāne – Bārda 

 

J. Pauliņš atbild, ka pirmais priekšlikums,  par atkritumu laukumiem, kas sākumā tika 

definēti, ka tiem jābūt katrā pilsētā. Novadam nebūtu efektīvi finansiāli ieguldīt un attīstīt 

laukumus katrā pilsētā, jo attālums  starp pilsētām mazs. Tika mainīts un atļauts pašvaldībai  

pieņem lēmumu, kurās vietās izveidot laukumus balstoties uz attālumu līdz poligonam vai līdz 

citam attiecīgajam laukumam. Otrs punkts par bioloģisko atkritumu dalītās vākšanas sistēmas 

un infrastruktūras izveidi, jo no nākamā gada tā ir obligāta prasība šķirot bioloģiskos 

atkritumus. Punkts tika labots un diezgan plaši aprakstīts, kas atbilst sadaļai par konteineru  

mazgāšanu. No nākamā gada obligāti gada laikā divas reizes gadā nepieciešama bioloģisko 

konteinera mazgāšana. Plāna pārskatīšana nav nepieciešama, bet jāskata pa noteiktajiem 

punktiem, kas pa gadiem noteikti. Jāskata procentuālie rādītāji, kuri jāsasniedz, kā arī centra 

izveide un savstarpējā komunikācija starp pašvaldību un centru. 

A. Astrātovs jautā, par dalīto atkritumu vākšanas laukuma izveidi Talsos. Kāds 

pašvaldības plāns 2024. gadā? 

J. Pauliņš atbild, ka laukuma izveide ir procesā, kur veidot, kāda nepieciešamā 

infrastruktūras izveide, aptuvenās izmaksas skaidras. Izveidotās darba grupas sanāksme notiks 

5.  janvārī.  

A. Astrātovs jautā, kas ir darba grupas vadītājs? 

J. Pauliņš atbild, ka izpilddirektora vietnieks attīstības plānošanas un nekustamā 

īpašuma jautājumos. 

A. Astrātova viedoklis, ka janvārī Attīstības komitejas sēdē, pieaicinot darba grupas 

locekļus vai vadītāju, informatīvi ziņot jautājumu, kādi plāni un kā notiek jautājuma virzība? 

G. Bērziņš jautā, kā virzās jautājums  par  SIA “Atkritumu apsaimniekošanas 

sabiedrības “Piejūra”” otra valdes locekļa atlases kārtību? 

I. Duņēna atbild, ka izsludināts konkurss uz otro valdes locekli un pretendentu 

pieteikšanās termiņš līdz 19. janvārim.  

G. Bērziņš jautā, vai izmaiņas statūtos nav nepieciešamas?  

I. Duņēna atbild, ka veiktas. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 



Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 479 “Par Ziemeļkurzemes reģionālo atkritumu apsaimniekošanas plānu”. 

 

Plkst.12.00 tiek izsludināts sēdes pārtraukums 

Plkst. 13.00 sēde turpinās 

 

14.§ 

Par iekšējiem noteikumiem “Talsu novada pašvaldības pamatbudžeta līdzekļu, kas 

iegūti no dabas resursu nodokļa maksājumiem, izmantošanas noteikumi” 

E. Kārkliņa J. Pauliņš, A. Dimante, A. Astrātovs, J. Kļava, L. Pīlēģis 

 

Plkst. 13.01 Zoom tiešsaistes platformā pieslēdzas O. Solovjovs 

Plkst. 13.01 pievienojas K. Kalniņš 

Plkst. 13.02 pievienojas S. Pētersone 

 

Ziņo J. Pauliņš, sagatavots lēmumprojekts “Par  iekšējiem noteikumiem “Talsu 

novada pašvaldības pamatbudžetu līdzekļu, kas iegūti no dabas resursu nodokli maksājumiem 

izmantošanas noteikumu”” atjaunošana. Šobrīd spēkā 2021. gada novembrī apstiprinātais 

nolikums. Tika veiktas izmaiņas, lai noteikumus pielīdzinātu likumā noteiktajam, kas ir balstīts 

uz vides aizsardzības pasākumu veikšanu. No  noteikumiem izslēgti punkti, kuri nav aktuāli un 

pievienots ar citām jomām, kur šo finansējumu iespējams izlietot. Noteikti finansējuma 

piešķiršanas termiņi, kas ir ļoti būtiski, ja skar ārkārtas situācijas.  Administratīvajām teritorijām 

iekļautas vairākas jomas, kurās finansējumu var izmantot. Nepieciešamie līdzekļi, kas 

pārsniedz 20 000 EUR jāizskata domes sēdē.  

A. Astrātovs jautā, Finanšu komitejā tika uzdots jautājums par piekrastes 

apsaimniekošanas praktisko aktivitāšu realizēšanu, dotācijas izlietojumu? 

A. Dimante atbild, ka projekts beidzās oktobrī. Ir līdzekļu atlikums, jo 2023. gadam 

no Vides investīciju fonda tika piešķirti 30 000 EUR, kurus sadalīja līdzīgi ap 10 000 EUR 

Rojas pagasta pārvaldei, Kolkas pagasta pārvaldei un Mērsraga pagasta pārvaldei. Tika plānota 

atkritumu savākšana no pludmales teritorijām Rojas pagastā, Kolkas pagastā, kur finansējums 

ticis iztērēts, atlikusī summa Mērsraga pagastam, kuri līdzekļus nav iztērējuši. Saņemts 

uzaicinājumu līdz 8. janvārim iesniegt dokumentus nākamajiem projektiem.  

A. Astrātovs jautā, vienai pārvaldei šie līdzekļi nebija nepieciešami? 

A. Dimante – nemāk atbildēt. 

E. Kārkliņa ziņo, ka iesniegti divi priekšlikumi. 

1. priekšlikums : “Izdarīt grozījumus noteikumu 3. punkta 3.2 un 3.3 apakšpunktos 

šādā redakcijā: 

3.2. - 45% - Vides fondā; 

3.3. - 50% - Administratīvo teritoriju fondā”. Iesniegusi J. Kļava. 

 

J. Kļava skaidro priekšlikuma pamatojumu par līdzekļu sadalījuma procentu 

izmaiņām.  Šogad novadā slikta Dabas resursa nodokļa finansējuma apguve. Lielāku 

finansējumu pārdalot pagastu pārvaldēm un mazāk atstājot kopējā Vides fondā iespējams apgūt 

vairāk līdzekļus. 

L. Pīlēģis skaidro, ka piekrīt, ka finansējums nav pietiekoši apgūts. Turpmāk tiks 

izvērtēts apgaismojums un nomainīts pret efektīvākiem apgaismojuma veidiem. Viedoklis, ka 

finansējums jāatstāj, kā norādīts noteikumos.   

J. Kļava jautā, vai apgūs iegūto finansējumu, lai gada beigās nav liels atlikums? 



A. Astrātovs jautā, 13.3 punktā noteikto, kas administrēs un sastādīs dokumentus?  

L. Pīlēģis skaidro, kā tiek sastādīti dokumenti un sadalīts finansējums. 

 

             E. Kārkliņa aicina balsot par J. Kļavas priekšlikumu. 

 

Par priekšlikumu balso: 

“par”  -  

8 (Andis Astrātovs, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Gundars Sebris, Gaidis Bērziņš, Almants Kalniņš 

Oļegs Solovjovs) 

“pret” -  

9 (Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Andra Grīvāne-Bārda,  Kalvis Kalniņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Antra Grūbe, Ilva Norenberga) 

“atturas” -  nav  

DOME NOLEMJ: 

priekšlikums nav atbalstīts. 

 

2. priekšlikums: Izteikt noteikumu 4. punktu šādā redakcijā: 

“Līdzekļi virs kalendārajā gadā plānotā apjoma un Rezerves fonda uzkrājums, kas 

pārsniedz 50000 EUR, tiek uzskaitīts Vides fondā un Administratīvo teritoriju fondā, 

ievērojot 3.2. un 3.3. apakšpunktos noteikto proporciju”. Iesniegusi J. Kļava. 

J. Kļava skaidro priekšlikumu. virsplāna ieņēmumu daļu pārdalīt pagastu un pilsētu 

teritorijām. 

 

Plkst. 13.16 pievienojas A. Āboliņš 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par J. Kļavas priekšlikumu. 

 

Par priekšlikumu balso: 

“par”  -  

7 (Andis Astrātovs, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Gaidis Bērziņš, Almants Kalniņš Oļegs 

Solovjovs) 

“pret” -  

10 (Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Andra Grīvāne-Bārda,  Kalvis Kalniņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Antra Grūbe, Ilva Norenberga, Gundars 

Sebris) 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

priekšlikums nav atbalstīts. 

J. Kļavas viedoklis, ka nepamatots finanšu sadalījums pagastu teritorijām. Aicina 

pārskatīt un pārdalīt finansējumu pagastu un pilsētu teritorijām.  

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: “par”  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 

“pret” -  1 (Juzefa Kļava) 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ: 



Pieņemt lēmumu Nr. 480 “Par iekšējiem noteikumiem “Talsu novada pašvaldības 

pamatbudžeta līdzekļu, kas iegūti no dabas resursu nodokļa maksājumiem, izmantošanas 

noteikumi””. 

 

15.§ 

Par piedalīšanos projektu konkursā ar projektu “Atbalsta pasākumi cilvēkiem ar 

invaliditāti mājokļu vides pieejamības nodrošināšanai Talsu novadā” 

E. Kārkliņa 

 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 481 “Par piedalīšanos projektu konkursā ar projektu “Atbalsta pasākumi 

cilvēkiem ar invaliditāti mājokļu vides pieejamības nodrošināšanai Talsu novadā””. 

 

16.§ 

Par grozījumiem 2023.gada 19.jūlija Talsu novada pašvaldības domes lēmumā Nr.313 

“Par 2023.gada prioritārā investīciju projekta “Skolas energoefektivitātes 

paaugstināšana un pārbūve K. Mīlenbaha ielā 28, Talsos” īstenošanu” 

E. Kārkliņa, I. Lībeka, J. Kļava, A, Astrātovs, A. Veckāgane 

 

Ziņo I. Lībeka, ka Talsu novada pašvaldības domes 2023 gada lēmums “Par 

2023. gada prioritārā investīciju projekta “Skolas energoefektivitātes paaugstināšana un 

pārbūve K. Mīlenbaha ielā 28, Talsos” īstenošanu” tika nolemts projekta īstenošanai ņemt 

ilgtermiņa aizņēmumu 1 500 000 EUR apmērā no Valsts kases. Pašvaldības līdzfinansējums 

projekta īstenošanai 114 037,76 EUR ieplānots Talsu novada pašvaldības 2023. gada budžetā 

un pašvaldības 2024. gada budžetā tika plānots paredzēt atlikušo nepieciešamo līdzfinansējumu 

projekta īstenošanai 456 151,02 EUR. Talsu novada dome 2023. gada jūlijā iesniedza 

aizdevuma projekta pieprasījumu, pamatojoties uz  SIA “Bildberg”, iesniegto finanšu plūsmas 

grafiku. Līdz 2023. gada beigām plānots apgūt finansējumu 774 637,76 EUR apmērā. Būvdarbi 

objektā tika uzsākti septembra sākumā, mēnesi vēlāk, nekā sākotnēji plānots. Iepirkuma līgums 

starp Talsu novada pašvaldību un SIA “Bildberg” paredz, ka  būvuzņēmējs var saņemt avansa 

maksājumu 20 procentu apmērā no līguma summas. 2023 gada septembrī būvuzņēmējs 

iesniedza avansa maksājumu rēķinu par summu 266 200 EUR, kas no kopējā līguma sastāda 

12,97 procentus. Būvuzņēmējs lielāku avansa summu atsakās ņemt, jo tad nepieciešama bankas 

garantija, apdrošināšanas polise, kas ir papildus finanšu slogs uzņēmējam. Plānoto izpildi 

būvuzņēmējam kavē fakts,  ka veicot demontāžas darbus atklājās daudzi apstākļi, kas sākotnēji 

projektēšanas stadijā netika paredzēti. Tiek meklēts atbilstošs risinājums, kas rada novirzes no 

plānotā būvdarbu izpildes grafika un finanšu apguves. Līdz 2023. gada 30. novembrim apgūtais 

finansējums ir 342 496,06 EUR. 2023. gada decembrī Pašvaldību aizņēmumu un galvojumu 

kontroles un pārraudzības padomei tika nosūtīta vēstule ar lūgumu finansējumu 



229 666,92 EUR apmērā  pārcelt uz 2024. gadu, lai nodrošinātu aizņēmuma apgūšanu. Vēstulē 

minēts, ka Talsu novada domes lēmums tiks pievienots un iesniegts pēc 28. decembra.   

J. Kļava jautā, vai pieejams darba veikšanas projekts? 

I. Lībeka atbild, ka ir pieejams un darba izpildes grafiks pievienots lēmumprojektam. 

A. Astrātovs jautā, vai pašvaldības līdzfinansējums nav mainījies kopš lēmumprojekta 

sagatavošanas brīža?  

I. Lībeka atbild, nav mainījies, bet iespējams var mainīties. 

A. Veckāgane atbild, ka starpība nebūs liela un apstiprinot budžetu varēs koriģēt. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 482 “Par grozījumiem 2023.gada 19.jūlija Talsu novada pašvaldības 

domes lēmumā Nr.313 “Par 2023.gada prioritārā investīciju projekta “Skolas 

energoefektivitātes paaugstināšana un pārbūve K. Mīlenbaha ielā 28, Talsos” īstenošanu””. 

 

17.§ 

Par detālplānojuma nekustamajam īpašumam “1.Maija 44”, Talsos, Talsu novadā 1.0 

redakcijas nodošanu publiskajai apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai 

E. Kārkliņa 

 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 483 “Par detālplānojuma nekustamajam īpašumam “1.Maija 44”, Talsos, 

Talsu novadā 1.0 redakcijas nodošanu publiskajai apspriešanai un institūciju atzinumu 

saņemšanai”. 

 

18.§ 

Par teritorijas plānojumu darbības termiņiem 

E. Kārkliņa 

 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 



E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 484 “Par teritorijas plānojumu darbības termiņiem”. 

 

19.§ 

Par lokālplānojuma Talsu novada (administratīvā teritorija līdz 01.07.2021.) teritorijas 

plānojuma grozīšanai, paredzot atbilstošu funkcionālo zonējumu vēja elektrostaciju 

būvniecībai Valdgales pagastā apstiprināšanu 

E. Kārkliņa. L. Laicāns 

 

L. Laicāns skaidro, ka nepieciešams redakcionāls labojums otrajā punktā papildināt 

“ar teritorijas izmantošanas apbūves noteikumu grafiskā daļa”.  

 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Ainis Stūrmanis - Nepiedalās balsojumā) 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 485 “Par lokālplānojuma Talsu novada (administratīvā teritorija līdz 

01.07.2021.) teritorijas plānojuma grozīšanai, paredzot atbilstošu funkcionālo zonējumu vēja 

elektrostaciju būvniecībai Valdgales pagastā apstiprināšanu”. 

 

20.§ 

Par Talsu novada domes 2022. gada 29. decembra lēmuma Nr. 605 “Par lokālplānojuma 

izstrādes uzsākšanu Talsu novada (administratīvā teritorija līdz 01.07.2021.) teritorijas 

plānojuma grozīšanai, paredzot atbilstošu funkcionālo zonējumu vēja elektrostaciju 

būvniecībai Valdgales un Ārlavas pagastos” atcelšanu 

E. Kārkliņa 

 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 



Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 486 “Par Talsu novada domes 2022. gada 29. decembra lēmuma Nr. 605 

“Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu Talsu novada (administratīvā teritorija līdz 

01.07.2021.) teritorijas plānojuma grozīšanai, paredzot atbilstošu funkcionālo zonējumu vēja 

elektrostaciju būvniecībai Valdgales un Ārlavas pagastos” atcelšanu”. 

 

21.§ 

Par lokālplānojuma Talsu novada (administratīvā teritorija līdz 01.07.2021.) teritorijas 

plānojuma grozīšanai, paredzot atbilstošu funkcionālo zonējumu vēja elektrostaciju 

būvniecībai Vandzenes, Ārlavas un Laidzes pagastos apstiprināšanu 

E. Kārkliņa, L. Laicāns 

 

L. Laicāns skaidro, ka nepieciešams redakcionāls labojums otrajā punktā papildināt 

“ar teritorijas izmantošanas apbūves noteikumu grafiskā daļa”.  

 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 487 “Par lokālplānojuma Talsu novada (administratīvā teritorija līdz 

01.07.2021.) teritorijas plānojuma grozīšanai, paredzot atbilstošu funkcionālo zonējumu vēja 

elektrostaciju būvniecībai Vandzenes, Ārlavas un Laidzes pagastos apstiprināšanu”. 

 

22.§ 

Par Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 30. novembra saistošo noteikumu Nr. 

21 “Par pašvaldības nodevu par būvatļaujas izdošanu vai būvniecības ieceres akceptu” 

precizēšanu 

E. Kārkliņa 

 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 



Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 488 “Par Talsu novada pašvaldības domes 2023. gada 30. novembra 

saistošo noteikumu Nr. 21 “Par pašvaldības nodevu par būvatļaujas izdošanu vai būvniecības 

ieceres akceptu” precizēšanu”. 

 

23.§ 

Par dalīti savākto bioloģisko atkritumu apsaimniekošanas maksas noteikšanu 

E. Kārkliņa, L. Andersone 

Ziņo L. Andersone, ka Atkritumu apsaimniekošanas likuma 39.1 punktā, kurš stājas 

spēkā nākamā gada 1. janvārī, noteikts, ka maksa par dalīto savākto bioloģisko atkritumu 

apsaimniekošanu pašvaldība nosaka 60% apmērā no nešķirotu sadzīves atkritumu 

apsaimniekošanas maksas. Talsu novada pašvaldībā maksa noteikta  22,65 EUR par kubikmetru 

bez pievienotās vērtības nodokli. Saskaņā ar 2023. gada 7. decembra grozījumiem Dabas 

resursu nodokļa likumā ar 2024. gada 1. janvāri nešķirotu sadzīves atkritumu apsaimniekošanas 

maksa noteikta 23,23 EUR bez pievienotās vērtības nodokli. Noteikt ar 2024. gada 1. janvāri 

maksu par dalīti savākto bioloģisko atkritumu apsaimniekošanu Talsu novada pašvaldībā 

13,94 EUR par kubikmetru bez pievienotās vērtības nodokli. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 489 “Par dalīti savākto bioloģisko atkritumu apsaimniekošanas maksas 

noteikšanu”. 

 

24.§ 

Par līgumu par sabiedrisko ūdenssaimniecības pakalpojumu sniegšanu ar SIA “Rojas 

DzKU” 

E. Kārkliņa, I. Duņēna, G. Bērziņš, I. Haselbaums, D. Karols, A. Astrātovs, A. Kalniņš, 

A. Pinkens 

 

Ziņo I. Duņēna ka viena no pašvaldības autonomajām funkcijām organizēt 

iedzīvotājiem ūdenssaimniecības pakalpojumus. Domes kompetencē  lemt par kārtību, kādā 

izpildāmas minētās funkcijas. Ūdenssaimniecības pakalpojumu likuma 6. pantā noteikts, ka 



pašvaldība organizē ūdenssaimniecības pakalpojumu sniegšanu savā administratīvajā teritorijā, 

tiesīga pilnvarot komersantu sniegt sabiedriskos ūdenssaimniecības pakalpojumus, noslēdzot 

līgumu. Pašvaldība ir simtprocentīga kapitāldaļu turētāja kapitālsabiedrībā SIA “Rojas DzKU”, 

kur viens no galvenajiem pamatdarbības veidiem ir sabiedrisko ūdenssaimniecības 

pakalpojumu sniegšana un kuras rīcībā ir visas nepieciešamās atļaujas, infrastruktūra, materiāli 

tehniskā bāze un darbaspēka resursi. 2017. gadā 17. oktobrī tika noslēgts pakalpojuma līgums, 

kur Rojas novada dome piešķīra sabiedrībai tiesības sniegt pakalpojumu Rojas novada 

administratīvajā teritorijā. Līguma darbības termiņš līdz 2023. gada. 31. decembrim. Pilnvarot 

SIA “Rojas DzKU”  sniegt sabiedriskos ūdenssaimniecības pakalpojumus. Slēgt līgumu par 

sabiedrisko ūdenssaimniecības pakalpojumu sniegšana Rojas pagasta administratīvajā teritorijā 

līdz 2028. gada 31. decembrim. 

G. Bērziņš jautā,  vai SIA “Rojas DzKU” netiek reorganizēts? 

I. Duņēna atbild, ka notiek SIA “Rojas DzKU” reorganizācijas process, sakarā ar to, 

ka beidzas līgums nepieciešams līgumu pagarināt. 

G. Bērziņš jautā, kāpēc līguma termiņš 5 gadi? 

I. Duņēna atbild, ka likumā noteikts, ka ne ilgāk  kā uz 5 gadiem. 

G. Bērziņš jautā, cik tālu reorganizācijas process? 

I. Duņēna atbild, ka reorganizāciju sāksies 2024 gada janvārī. 

G. Bērziņš jautā, kas turpinās vadīt SIA “Rojas DzKU”? 

I. Haselbaums atbild, ka uzrunāts ieņemt pagaidu valdes locekļa pienākumus viens no 

esošiem valdes locekļiem.  

D. Karols jautā, vai nevar noteikt termiņu līdz 2025. gada 31. decembrim? Vai pastāv 

bažas, ka reorganizācija nav pabeigta? 

I. Duņēna atbild, ka bažas nepastāv. 

A. Astrātovs jautā, vai reorganizācijas līgums par SIA “Rojas DzKU” pievienošanu 

SIA”TALSU ŪDENS” un SIA”TALSU NAMSAIMNIEKS” noslēgts un parakstīts? 

I. Duņēna atbild, ka nav parakstīts. 

A. Astrātovs lūdz, kad tiek saņemts un parakstīts reorganizācijas līgums, nosūtīt 

deputātiem. 

A. Kalniņš jautā, vai tiks uzskaitīti pamatlīdzekļi kapitālsabiedrībā? 

I. Duņēna atbild, ka būs “Rojas DzKU” mantas novērtēšana. 

 

E. Kārkliņa informē, ka iesniegts viens priekšlikums. 

 

Priekšlikums: “Izteikt lēmuma projekta lemjošo daļu šādā redakcijā: 

Pilnvarot SIA „Rojas DzKU” sniegt sabiedriskos ūdenssaimniecības pakalpojumus, 

noslēdzot ar to līgumu par sabiedrisko ūdenssaimniecības pakalpojumu sniegšanu Rojas 

pagasta administratīvajā teritorijā, nosakot līguma termiņu līdz 2024. gada 31. decembrim”. 

Izteicis G. Bērziņš. 

G. Bērziņš skaidro priekšlikumu par kapitālsabiedrības reorganizācijas procesu un 

attiecīgi noteikt īsāku deleģēšanas līgumu. 

A. Pinkens jautā, kādi riski saskatāmi, ja līgums tiek noslēgts uz 5 gadiem? 

G. Bērziņš atbild, ka riski nav, bet tā ir tiesiskā nenoteiktība. 

D. Karols aicina atbalstīt priekšlikumu. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par G. Bērziņa priekšlikumu. [balso paceļot roku] 

 

Par priekšlikumu balso: 

“par”  -  

8 (Andis Astrātovs, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Gaidis Bērziņš, Almants Kalniņš, Oļegs 

Solovjovs, Gundars Sebris) 

“pret” -  
10 (Eva Kārkliņa, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris 

Rozenbergs, Andra Grīvāne-Bārda,  Kalvis Kalniņš, Ieva 



Brūna-Labāne, Antra Grūbe, Ilva Norenberga, Andis 

Āboliņš) 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

priekšlikums nav atbalstīts. 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: “par”  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  1 (Oļegs Solovjovs) 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 490 “Par līgumu par sabiedrisko ūdenssaimniecības pakalpojumu 

sniegšanu ar SIA “Rojas DzKU””. 

 

25.§ 

Par nomas maksas samazinājuma (de minimis) piešķiršanu Ingrīdas Miķelsones 

ģimenes ārsta praksei 

E. Kārkliņa 

 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 491 “Par nomas maksas samazinājuma (de minimis) piešķiršanu Ingrīdas 

Miķelsones ģimenes ārsta praksei”. 

 

26.§ 

Par nomas maksas samazinājuma (de minimis) piešķiršanu Rutas Bergas ģimenes ārsta 

praksei 

E. Kārkliņa 

 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 



Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 492 “Par nomas maksas samazinājuma (de minimis) piešķiršanu Rutas 

Bergas ģimenes ārsta praksei”. 

 

27.§ 

Par nomas maksas samazinājuma (de minimis) piešķiršanu SIA “Sabiles sidrs” 

E. Kārkliņa 

 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

18 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa 

Kļava, Ilva Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, 

Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs 

Solovjovs) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 493 “Par nomas maksas samazinājuma (de minimis) piešķiršanu SIA 

“Sabiles sidrs””. 

 

28.§ 

Par nekustamā īpašuma Lielā ielā 53 – 3, Mērsragā, Mērsraga pagastā, Talsu novadā, 

trešās izsoles noteikumu apstiprināšanu 

E. Kārkliņa 

 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs Kalvis 

Kalniņš[balso paceļot roku]) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ: 



Pieņemt lēmumu Nr. 494 “Par nekustamā īpašuma Lielā ielā 53 – 3, Mērsragā, Mērsraga 

pagastā, Talsu novadā, trešās izsoles noteikumu apstiprināšanu”. 

 

29.§ 

Par nekustamā īpašuma “Kraujas”, Vandzenes pagastā, Talsu novadā, nodošanu 

atsavināšanai un izsoles noteikumu apstiprināšanu 

E. Kārkliņa 

 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Plkst. 13.59 iziet D. Karols 

Par lēmumu balso: “par”  -  

14 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Almants Kalniņš, 

Dainis Karols, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Sandra 

Pētersone, Aldis Pinkens, Māris Rozenbergs, Gundars 

Sebris, Oļegs Solovjovs) 

“pret” -  
4 (Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Ilva Norenberga, Lauris 

Pīlēģis) 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 495 “Par nekustamā īpašuma “Kraujas”, Vandzenes pagastā, Talsu 

novadā, nodošanu atsavināšanai un izsoles noteikumu apstiprināšanu”. 

 

30.§ 

Par nekustamā īpašuma Ozolu ielā 5, Mērsragā, Mērsraga pagastā, Talsu novadā, 5/6 

domājamo daļu atsavināšanu 

E. Kārkliņa 

 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 496 “Par nekustamā īpašuma Ozolu ielā 5, Mērsragā, Mērsraga pagastā, 

Talsu novadā, 5/6 domājamo daļu atsavināšanu”. 

 

31.§ 

Par Talsu novada domes 2023. gada 29.jūnija lēmuma Nr.308 “Par telpu nekustamajā 

īpašumā ar nosaukumu “Patversme” un adresi “Zvirgzdu pansija”, Zvirgzdos, Laidzes 

pagastā, Talsu novadā, nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai “SILTI”” atcelšanu 

E. Kārkliņa 



Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 497 “Par Talsu novada domes 2023. gada 29.jūnija lēmuma Nr.308 “Par 

telpu nekustamajā īpašumā ar nosaukumu “Patversme” un adresi “Zvirgzdu pansija”, 

Zvirgzdos, Laidzes pagastā, Talsu novadā, nodošanu bezatlīdzības lietošanā biedrībai “SILTI”” 

atcelšanu”. 

 

32.§ 

Par pirmpirkuma tiesību uz būvju īpašuma Krišjāņa Valdemāra ielā 14, Valdemārpilī, 

Talsu novadā, 1/2 domājamo daļu un nodošanu atsavināšanai 

E. Kārkliņa 

 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 498 “Par pirmpirkuma tiesību uz būvju īpašuma Krišjāņa Valdemāra ielā 

14, Valdemārpilī, Talsu novadā, 1/2 domājamo daļu un nodošanu atsavināšanai”. 

 

33.§ 

Par grozījumu Talsu novada domes 2023. gada 30. marta lēmumā Nr. 181 “Par 

nedzīvojamo telpu nekustamajā īpašumā Kareivju ielā 7, Talsos, Talsu novadā 

iznomāšanu Valsts sociālās apdrošināšanas aģentūrai” 

E. Kārkliņa 

 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 



Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 499 “Par grozījumu Talsu novada domes 2023. gada 30. marta lēmumā 

Nr. 181 “Par nedzīvojamo telpu nekustamajā īpašumā Kareivju ielā 7, Talsos, Talsu novadā 

iznomāšanu Valsts sociālās apdrošināšanas aģentūrai””. 

 

34.§ 

Par telpas Nr. 3 nekustamajā īpašumā Krišjāņa Valdemāra ielā 17A, Talsos, Talsu 

novadā, nodošanu bezatlīdzības lietošanā Latvijas Investīciju un attīstības aģentūrai 

E. Kārkliņa 

 

Jautājumu, priekšlikumu par lēmuma projektu nav. 

 

E. Kārkliņa aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmumu balso: “par”  -  

17 (Andis Astrātovs, Andis Āboliņš, Gaidis Bērziņš, Ieva 

Brūna-Labāne, Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants 

Kalniņš, Kalvis Kalniņš, Eva Kārkliņa, Juzefa Kļava, Ilva 

Norenberga, Sandra Pētersone, Aldis Pinkens, Lauris Pīlēģis, 

Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs) 

“pret” -  nav 

“atturas” -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Pieņemt lēmumu Nr. 500 “Par telpas Nr. 3 nekustamajā īpašumā Krišjāņa Valdemāra ielā 17A, 

Talsos, Talsu novadā, nodošanu bezatlīdzības lietošanā Latvijas Investīciju un attīstības 

aģentūrai”. 

 

Informatīvā daļa 

35.§ 

Domes priekšsēdētājas ziņojums 

E. Kārkliņa, D. Karols, L. Pīlēģis 

 

E. Kārkliņa ziņo par paveikto. Apmeklēja zinātniski pētnieciskos lasījumus, kurus 

organizē Rojas Jūras zvejniecības muzejs Kaltenes klubā. Notika tikšanās  ar pārvalžu 

vadītājiem.  

 

Plkst. 14.05 iziet M. Rozenbergs 

Plkst. 14.05 iziet S. Pētersone 

 

Notika tikšanās ar “Piļu un muižu asociāciju” par dalību asociācijā. Piedalījās Sabiles 

pirmsskolas izglītības iestādes “Vīnodziņa” vecāku sanāksmē. Notika tikšanās ar Talsu 

komersantu klubu. 

 

Plkst. 14.07 pievienojas D. Karols 

Plkst. 14.10 pievienojas M. Rozenbergs 

 



Saistībā ar izglītības iestādes reorganizāciju notika tikšanās ar izglītības iestāžu 

vadītajiem. Apmeklēja seminārus par iedzīvotāju padomēm, par darbinieku vērtēšanu, kuru 

organizēja “Pašvaldību mācību centrs”. Notika tikšanās ar SIA “Bildberg” pārstāvjiem un 

piedalījās būvniecības sēdē. 

Piedalījās Rojas mūzikas un mākslas skolā vecāku padomes sanāksmē. 

 

Plkst. 14.13 aiziet I. Brūna – Labāne 

 

Tikšanās ar Ziemeļkurzemes biznesa asociāciju. Apmeklēja Talsu dzīvnieku 

patversmi, kur notika tikšanās ar Talsu pilsētas pārvaldnieku par pakalpojuma nodrošināšanu. 

Ar Notāru padomi tika pārrunāts paveiktais projektā par Bāriņtiesas notariālās darbības 

pakalpojumiem. Piedalījās Sabiedrības integrācijas fonda finansētajā pasākumā, kā Ukrainas 

iedzīvotāji mācās latviešu valodu. Piedalījās Sporta komisijas sēdē, notika sarunas par nolikuma 

izmaiņām. Notika tikšanās ar SIA “Ziemeļkurzemes reģionālās slimnīcas” Talsu slimnīcas 

vadītāju, par slimnīcai nepieciešamu aparātu iegādi. Notika pārrunas ar I. Rozi par turpmāko 

darbu sadarbībā ar amatieru kolektīviem, par tūrisma projektu attīstība un sadarbība ar 

lībiešiem.  Notiek sarunas par uzņēmēju balvas pasākumu organizēšanu septembra mēnesī. 

D. Karols jautā, domes priekšsēdētājai un L. Pīlēģim, nosaukt trīs galvenās  2023. gadā 

paveiktās lietas? 

E. Kārkliņa atbild, ka  aizpildītas vakances, izveidota stipra vadības komanda. Labi 

strādā Talsu pilsētas pārvaldnieks ar savu komandu, pilsēta ieguvusi īstu pilsētas saimnieku. 

Trešā lieta saistīta ar amatu katalogu, kas patreiz sākuma  izstrādes stadijā. 

L. Pīlēģis atbild, ka sagatavotas vadlīnijas par projektu uzsākšanu un virzību, 

uzraudzību. Notikusi apgaismojumu un apkures katlu apsekošana. Veikta katlu nomaiņa un 

apgaismojums tiks nomainīts uz efektīvāku. Strādāts, lai pilnveidotu darbu un spētu nodefinēt 

mērķus, ko vēlas sasniegt nākotnē. 

 

DOME NOLEMJ: 

pieņemt informāciju zināšanai. 

 

Informatīvā daļa 

36.§ 

Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu 

E. Kārkliņa, I. Haselbaums, A. Astrātovs, J. Kļava, G. Bērziņš, A. Kalniņš, A. Dimante, 

S. Pētersone, I. Duņēna 

 

Plkst. 14.25 pievienojas S. Pētersone 

 

I. Haselbaums iepazīstina ar paveiktajiem darbiem un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 

Precizē jautājumu, kuru uzdeva sēdes gaitā, ka SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrībā 

“Piejūra”” statūti nav grozīti. Atbilde uz J. Kļavas jautājumu par Sabiles kultūras namu. Skaidro 

nodošanas termiņu un Kontroles biroja iemeslus, kāpēc netiek pieņemts ekspluatācijā. Valsts 

kontroles birojā griezās ar lūgumu sniegt priekšlikumus iespējamiem situācijas risinājumiem. 

A. Astrātovs jautā, kāds eksperta uzdevums,  kas jānoskaidro? 

I. Haselbaums atbild, ka ekspertam jānoskaidro vai projekta risinājums atbilstošs, vai 

atbilstošā laikā paveikts, vai tehnoloģija atbilstoša specifikācijai. 

A. Astrātovs jautā, kādā termiņā var nonākt  līdz ekspertu slēdzienam? Ko plānots 

veikt pēc tam? 

I. Haselbaums atbild, ka ekspertu slēdzienu var iegūt mēneša laikā no līguma 

noslēgšanas. Turpināsies sarunas par defektu novēršanu. Ja vienošanās nevarēs panākt, tad 

sniegs dokumentus tiesā.  

A. Astrātovs jautā, kas maksā par apkuri? 



I. Haselbaums atbild, pašvaldība maksā. 

A. Dimante atbild, ka ēka nodota atpakaļ tajā brīdī, kad it kā pabeigti būvdarbi un nav 

paredzēts segt apkures izmaksas. 

J. Kļava jautā, vai nevajadzēja izvērtēt būvnieku reputācijas riskus? 

I. Haselbaums skaidro,  argumentus par reputācijas riskiem. Iepazīstina par Dundagas 

ielas projektu, kur izsludināts tehnoloģiskais pārtraukums. IT aprīkojuma iegāde projektā 

vispārīgās izglītības iestāžu mācību vides uzlabošanai Talsu novadā, projekts pabeigts. 

Noslēgusies projekta “Vietējās sabiedrības veselības veicināšanas slimību profilakses 

pasākumiem” Talsu novadā īstenošana. Notiek darbs pie dokumentācijas sagatavošanas 

projektā mājokļa vides pieejamības sakārtošanai personām ar funkcionāliem traucējumiem. 

Veikti  darba apjomu precizēšana jauna iepirkuma izsludināšanai Valdemārpils sporta laukumā.  

Izsludināts konkurss uz diviem valdes locekļu amatiem SIA “TALSU ŪDENS”. Izsludināts 

konkurss uz valdes locekļu amatiem SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrības “Piejūra”. 

SIA “Mērsraga ūdens” – apstiprināts gada pārskats par periodu no 1. janvāra līdz 31. oktobrim 

2023. gadā,  kapitālsabiedrība nodota SIA “TALSU ŪDENS”. Notiek SIA “Kolkas ūdens” 

reorganizācijas process. Tiek gatavoti nolikuma projekti konkursam uz  Bāriņtiesas 

priekšsēdētāja amatu, Sociālā dienesta vadītāja amatu un auditora amatu. 

G. Bērziņš jautā, par ceļa posma pārvietošanas pabeigšanu īpašumā Sīkragā, kāds 

rīcības plāns? 

I. Haselbaums atbild, ka nav komentāru. 

A. Kalniņš jautā, no 1. janvāra 2024. gadā sporta infrastruktūru apsaimnieko Talsu 

pilsētas pārvalde?  

I. Haselbaums atbild, jā. 

S. Pētersone jautā, kā veicas un kad noteiks maksas izcenojumu Pansionātā 

“Lauciene”? 

I. Haselbaums atbild, ka sagatavota jaunā kalkulācija, notiks saskaņošana un pieņems 

lēmumu. 

J. Kļava jautā, kādi rezultāti? Decembrī noslēdzās darbinieku ikgadējā novērtēšana, ja 

rezultātu nav, lūgums sagatavot un deputātiem atsūtīt. 

I. Haselbaums atbild, ka analīze nav. Skaidro  vidējo vērtējumu. Rezultāti tiks 

apkopoti. 

A. Astrātovs jautā, uzdots SIA “Rojas DzKU” sniegt skaidrojumu par lēmuma 

neizpildi, pat konstatētajām neatbilstībām par 2023. gada 3 ceturksni? Lūgums skaidrot. 

I. Haselbaums atbild, termiņš tika pārcelts no 17. novembra uz vēlāku laiku, bija 

neatbilstības pārskatā par budžetu. 

A. Astrātovs jautā, vai šobrīd SIA “Rojas DzKU” ir pārvaldīšanas problēmas? 

I. Haselbaums atbild, ka jautājuma risināšanā iesaistījās Kvalitātes  un uzraudzības 

nodaļa un rezultāts tika sasniegts. 

A. Astrātovs jautā, vai SIA “Rojas DzKU”  plānoti zaudējumi no pamatdarbības 

2023. gadā? 

I. Duņēna atbild,  ka nevar atbildēt, bet sagatavos atbildi rakstiski. 

A. Astrātova  priekšlikums, ja pārskatot datus konstatē, ka ir zaudējumi, tad lūgums 

Attīstības komitejā informēt par aktuālajiem datiem. 

A. Kalniņš viedoklis par sniegtajiem pakalpojumiem, ko sniedz SIA “TALSU 

NAMSAIMNIEKS” sporta infrastruktūras uzturēšanā, tas nav korekts nav atspoguļoti pārējie 

darbi, kas saistās ar kanalizāciju, ūdeni, ugunsdrošību un citiem veicamajiem darbiem. 

 

DOME NOLEMJ: 

pieņemt informāciju zināšanai. 

 

 

 



Sēde slēgta plkst. 15.00 

 

 

 

Sēdes vadītājs (paraksts*) Eva Kārkliņa 

Parakstīts 05.01.2024. 

 

Protokolētāja (paraksts*) Aija Šprunka 

Parakstīts 05.01.2024. 

 

 

 

*ŠIS DOKUMENTS IR PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO 

PARAKSTU UN SATUR LAIKA ZĪMOGU 

 


